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13 سقوط آذرخش تلخ ترین اتفاق ورزش
 گروه ورزش  // محمود رئیسی : 

در  هرمزگان  استان  ورزش 
سال ۹۸ فراز و نشیب های 
زیادی داشت. اتفاقات تلخ 

وشیرین هم داشت. 
ساخت ها  زیر  بحث  در 
صورت  زیادی  کارهای 
از  برخی  بازهم  اما  گرفت 
احساس  ها  شهرستان 

کمبود می کردند.
ح سه سوال  که یک طرفه قضاوت نکنیم با طر برای این 
کارشناسان و اهالی ورزش استان  به سراغ ورزشکاران ، 
ورزش  مورد  رادر  ها  آن  نظرات  گزارش  این  در  که  رفتیم 

سال ۹۸ جویا شدیم .
 ۹۸ سال  در  هرمزگان  ورزش  وضعیت  شما  نظر  به   -۱

چگونه بود؟
۲- مهمترین اتفاق ورزشی سال ۹۸ چه بود؟

راهکاری  چه  جدید  سال  در  ورزش  پیشرفت  برای   -۳
می دهید.

  قاسم رنجبریان دبیر هیات فوتبال استان :
وضعیت ورزش در سال ۹۸ مطلوب بود

سال  در  ورزش  وضعیت 
نظرم  وبه  بود  مطلوب   ۹۸
حاصل  خوبی  موفقیت های 
های  حمایت  با  البته  شد. 
بیشتر می توانست بهتر از این 

هم  باشد.
قهرمانی تیم فوتسال هرمزگان 
در المپیاد کشور بهترین اتفاق 
کردن به  ورزشی بود. برگزاری جلسات شورای ورزش و عمل 
مصوبات این جلسات، پرداخت به موقع یک درصد ورزش 
کلاس های  برگزاری   ، ورزش  خود  برای  آن  کردن  خرج  و 
آموزشی ، نوشتن یک برنامه و تقویم اصولی و جذب اسپانسر 
رشد  برای  بزرگی  کمک  تواند  می  ورزشی  های  تیم  برای 

وپیشرفت ورزش استان باشد.
 فریدون الهامی   رئیس هیات والیبال استان:

فراز و فرودهای متعددی داشت
 ٩٨ سال  در  هرمزگان  ورزش 
متعددی  فرودهای  و  فراز 
و  بررسی  قابل  که  داشت 
طلبد  می  و  است  نظر  اظهار 
حضور  با  ها  آن  از  کدام  هر 
مربوطه  رشته  کارشناسان 
کمبود  گیرد.  کاوی قرار  مورد وا
مشكل  مهمترین  اعتبارات 
هیات های ورزشی در بخش اعزام ها به مسابقات قهرمانی 
که نیازمند نگاه ویژه و تخصیص اعتبار لازم می  کشور است 
باشد. به عنوان مثال در سال ٩٨ به ازای هر اعزام تیم های 
منتخب والیبال هرمزگان در رده های سنی مینی والیبال ، 
هزینه  تومان  میلیون   35 تقریبا  ،امید  جوانان  نوجوانان، 
شمالی  های  استان  هم  ها  میزبان  اغلب  که  ست  ا  شده 
کشور بوده که اعزام به آن استان ها هزینه بالایی را دارد.سال 
٩٨ سال شكوفایی والیبال ساحلی هرمزگان بود به طوری 
استان  امید  و  جوانان  منتخب  تیم های  بار  اولین  برای  که 
بناب  شهرهای  در  کشور  قهرمانی  مسابقات  در  هرمزگان 
شمالی  خراسان  استان  بجنورد  و  شرقی  آذربایجان  استان 
کسب  را  اول  اقتدار مقام  با  کشور  از بین همه استان های 
ارزنده  کنار دو قهرمانی  و بر سكوی قهرمانی تكیه زدند.در 
قهرمانی  مسابقات  در  هرمزگان  ساحلی  والیبال  تیم های 
کی زاده به عنوان بازیكن رده جوانان به  کشور ، ابوالحسن خا
تیم ملی الف ایران جهت اعزام به مسابقات قهرمانی جوانان 
ساحلی آسیا در پوکت تایلند دعوت شد. میزبانی تور جهانی 
والیبال ساحلی در درگهان یكی از بزرگترین رخدادهای سال 
و مورد  برگزار  بار در استان هرمزگان  اولین  برای  که  بود   ٩٨

گرفت. تایید مسئولین فدراسیون جهانی والیبال قرار 
در  زیادی  های  پتانسیل  و  ظرفیت  دارای  هرمزگان  استان 
ساحلی  های  ورزش  بالاخص  ورزشی  مختلف  های  رشته 
که توجه به این رشته ها و توسعه زیرساخت های لازم  است 
می تواند بستر بالندگی رشته های آبی و ساحلی را در استان 
ورزش های  پایلوت  به  تبدیل  را  هرمزگان  و  نموده  فراهم 
های  بنگاه  و  صنایع  نماید.حمایت  کشور  در  ساحلی 
اقتصادی از ورزش می بایست توسط استاندار به عنوان یكی 

گیرد.  کار قرار  از الزامات در سال آینده در دستور 
کارشناس فوتبال:  محسن قلاب زاده  

ورزش استان در سال ۹۸ زیاد دلچسب نبود
حذف  اتفاقات  مهمترین 
آذرخش از لیگ برتر فوتسال و 
ورود تیم بسكتبال شهرداری 
کشوربود.  برتر  لیگ  به 
توسعه ورزش همگانی و بهره 
ورزش  های  ظرفیت  از  بردن 
دانش آموزی می تواند به رشد 

کند. کمک  ورزش استان 
کارشناس ورزش : کارگران   محمد 

همانند سال های گذشته بود
 ۹۸ سال  در  هرمزگان  ورزش 
گذشته  های  سال  همانند 
بدون یک برنامه مدون و یک 
گرچه  بوده است  روبرو  پارچه 
موفقیت های مقطعی نیز در 
برخی رشته های ورزشی رقم 

خورد.
می  تلخ  اتفاق  مهمترین 
گرفتن تیم آذرخش در جمع تیم های سقوط  توان به قرار 
کننده لیگ برتر فوتسال و عدم حمایت مناسب از تیم های 
از دست رفتن سهمیه رده های جوانان  حرفه ای استان و 
کشور و از اتفاقات  و زیر ۲۱ سال البدر در لیگ برتر پایه های 
های  تیم  برخی  توسط  مدال  کسب  توان  می  هم  خوب 
موفق  حضور  و  کشور  برتر  استعدادهای  المپیاد  در  ورزشی 

کشور نام برد. نماینده استان در لیگ برتر بسكتبال 
راهكار برون رفت از وضعیت فعلی ورزش قهرمانی و حرفه ای 

کرد. استان می توان به موارد ذیل اشاره 
در  استان  عالی  مسئولان  و  ورزش  متولیان  نگاه  تغییر 
خصوص ورزش از حالت روزه مرگی به برنامه محوری،نظارت 
اساس  بر  ها  آن  از  حمایت  و  ورزشی  های  هیات  ارزیابی  و 
رشته  آن  جهت  شده  تدوین  اقدامات  و  برنامه  پیشرفت 
و  استان  ای  حرفه  ورزش  توسعه  جامع  برنامه  وتدوین 
از  استان  اقتصادی  های  بنگاه  و  صنایع  موثر  حمایت 

تیم های حرفه ای استان.
کارشناس ورزش دوومیدانی و فوتبال :  منصور پزشک 

 به جز در چند برنامه عملکرد خوبی نداشتیم 
در  هرمزگان  ورزش  عملكرد 
سال ۹۸ متوسط بود و دلیلش 
در  کافی  موفقیت  عدم  هم 
وبه  بود  گون  گونا های  برنامه 
عملكرد  برنامه  چند  در  جز 

خوبی نداشتیم .
برگزاری مسابقات لیگ جهانی 
والیبال ، حضور احسان درا در 
اتفاقات مهم ورزشی  از مهمترین  تیم ملی فوتبال ساحلی 
این  در  ودلسوزکه  سواد  با   ، بومی  مدیران  از  استفاده  بود. 
استان کم نیستند در راس ورزش ، تنظیم مدون برنامه، بهره 
که می خواهند به  کسانی  بردن از معافیت های ورزشی برای 
کمک صنایع غرب به ورزش می تواند  کند و  کمک  ورزش 

باعث رشد ورزش استان در سال جدید باشد.
 رها صابری:

 می توانستیم بهتر عمل کنیم
در  هرمزگان  ورزش  وضعیت 
متوسط  سطح  در   ۹۸ سال 
عمل  بهتر  توانستیم  می  و  بود 

کنیم.
میزبانی  اتفاق  مهمترین 
ساحلی  والیبال  مسابقات 
به  توجه  با  که  بود  جهانی 
شد  کنسل  آمده  پیش  شرایط 

این می توانست نقطه عطف بزرگی در ورزش استان باشد .
کل ورزش و جوانان  همكاری همه جانبه دستگاه ها با اداره 
، فعال نمودن ورزش های بومی و محلی در سطح استان با 
توجه به شرایط هر منطقه ، تخصیص اعتبار به هیات ورزش 
از  سال  چندین  که  ورزشی  کن  اما تعمیر  و  تجهیز  و  های 
کمک بزرگی برای پیشرفت  ساخت آن ها می گذرد می تواند 

ورزش استان در سال جدید باشد.
کارشناس بسکتبال:  شهرام ترابی  

ورزش در شیب نزولی قرار داشت
متاسفانه ورزش در سال ۹۸ در شیب نزولی قرار 
آورده  بر  را  ورزشكاران  توقع  نتوانست  و  داشت 

بانوان  و  شهرداری  های  بسكتبالیست  خوب  نتایج  کند. 
ورزش  اتفاق  بهترین  کشور  های  لیگ  در  بسكتبالیست 
هرمزگان بود. داشتن برنامه و اجرای درست برنامه ها و بهره 
کمک بزرگی برای  بردن از تجربه های پیشكسوتان می تواند 

رشد و پیشرفت ورزش استان در سال جدید باشد.
 اسماعیل مرادی مربی فوتبال:
 به ورزش  نمره خوبی نمی دهم

ورزش استان در سال ۹۸ را می توان در چند بعد مورد بررسی 
کلی بنده به آن نمره خوبی نمیدم .  قرار داد و به طور 

نتایج  و  بودیم  موفق  نا  ها  رشته  بقیه  در  ما  بسكتبال  بجز 
کسب نكردیم . از دید بنده ورزش در سال ۹۸ نمره  خوبی 
تیم های فوتبال ما  گیری  نتیجه  گیرد. عدم  مردودی می 
کشوری همه و همه از نا موفق بودن  در رده های مختلف 
دهند.  می  خبر   ۹۸ سال  در  فوتبال  بخصوص  ما  ورزش 
مهمترین  و  بدترین  اول  دسته  لیگ  به  آذرخش  سقوط 
گروه  کار  یک  تشكیل   . داد  خ  ر متاسفانه  که  بود  اتفاقی 
متخصص ورزشی در راس ورزش استان و بررسی دلایل عدم 
کند تا از شرایط موجود  کمک  موفقیت ورزش استان میواند 
ج شویم، مجاب کردن صنایع بزرگ استان و کمک آن ها  خار

گر صنایع به ورزش  کمک بزرگی باشد. ا به ورزش می تواند 
کامل ورزش  حرفه ایی ورود نكنند به زودی شاهد نابودی 
های  تیم  کمر  اقتصادی  مشكلات  بود.  خواهیم  استان 

خصوصی را شكست است  .
بومی  و  ورزشی  کرده  تحصیل  مدیر  یک  انتخاب  پایان  در   
از  تا  کند  تواندکمک  می  جوانان  و  ورزش  مدیرکلی  برای 

ج شویم. وضعیت موجود خار
 محمود حمزه پورمربی فوتسال:

ورزش استان رو به نابودی است
بد  وضعیت  به  توجه  با 
ورزش   ۹۸ سال  در  اقتصادی 
و  است  نابودی  به  رو  استان 
مطمئنا سال های آینده بدتر 
هم خواهد شد. در سال های 
برتر  لیگ   گذشته هرمزگان در 
فوتبال، لیگ یک و لیگ برتر 
والیبال تیم داشته است ولی 
که  الان فقط حسرت آن ها را می خوریم . تنها اتفاق ورزشی 
المپیاد چون آن  بوده و فوتسال  یاد دارم بسكتبال  به  من 
کاری اصولی جلو  هم حامی داشته اند تا حامی نباشد هیچ 
نخواهد رفت . بدترین اتفاق هم حذف آذرخش از لیگ برتر 
فوتسال بود. صنایع بایداصولی به کمک ورزش استان بیاید 
که  کنند وگرنه ورزش  استان از این  و یا خودشان تیمداری 

هست نابود تر خواهد شد. 
کارشناس ورزش:  مهدی اردیبهشتی  

گر صنایع نباشند ورزش نابود خواهد شد ا
در حقیقت وضعیت ورزش به 
داردو  بستگی  کشور  وضعیت 
کنار  کشور  کل  گر صنایع را در  ا
بگذاریم و نباشند ورزش نابود 
بدی  وضعیت  شد.  خواهد 
ولی   ، نداشتیم  هرمزگان  در 
بزرگی  خیانت  صنایع  کنون  ا
 . کنند  به ورزش هرمزگان می 
کشیده  مسئولان بومی برای ورزش هرمزگان زحمات زیادی 
مسئولان  دست  پول  اما  دارد  توجه  و  تقدیر  جای  که  اند 
که همه غیر بومی  بومی نیست و دست صنایع ای هست 
هستند و نگاه مدیرانشان به درون هرمزگان نیست .خیلی 
گوش  گر  گوش ا کرد اما  زیاد می شود در مورد ورزش صحبت 
فریاد  نرسد  جای  به  البته  آنچه  ماست.  ناله  گر  ا ناله  و  تو 
به دست( عمدا  است. دیگران)غیربومی های صنایع پول 
کاری  گر  که ا کنند چرا  کاری  نمی خواهند برای هرمزگانی ها 

کنند به استان خودشان چگونه برسند .
سقوط آذرخش به لیگ یک و حضور تیم بسكتبال شهرداری 
به لیگ برتر و راهیابی به مرحله پلی آف و مسابقات مختلف 

والیبال ساحلی از مهمترین اتفاقات ورزش بودند.
و  هرمزگان  استان  که  بومی  و  ورزشی  استاندار  یک  وجود   
بزرگی  کمک  تواند  می  بشناسد  خوب  را  آن  استعدادهای 

برای ورزش استان باشد.
 عبدالرضا پورسبزعلی مربی فوتبال :

هیچ تغییری نداشت 
به  نسبت  هرمزگان  ورزش 
تغییری  هیچ  قبل  های  سال 
هیچ  متاسفانه  و  نداشته 
نداردو  وجود  اندازی  چشم 
به  گردد  برمی  مشكل  این 
که  کشور  اقتصادی  مشكلات 
دهد.  خ  ر مهم  اتفاق  انشاالله 
بدترین اتفاق سال ۹۸ سقوط 
به  زودتر  چه  هر  امیدوارم  که  بود  لیگ برتر  در  آذرخش  تیم 
جایگاه اصلی خود بازگردد. پیشكسوتان ورزش و سیاسیون 
قرار  آنان  های  تجربه  کنار  در  جدید  فكرهای  دهند  اجازه 
کنند و مثل استان  دهد. صنایع هم به ورزش حرفه ای ورود 
نگاه  کار می کنند  ای  که سال هاست حرفه  های همسایه 

شان به ورزش هرمزگان هم حرفه ای باشد. 
کارشناس، مولف و پژوهشگر:  یوسف مولایی  

ورزش هرمزگان حیف شد! زیرا هدفمند نبود 
و  شد  روشن  موتورش  نه   
ترین  ضعیف  چراغش!  نه 
عملكرد ممكن طی یک دهه 

داشت.  اخیر 
اش  نزولی  روند 

و  گرفت  بیشتری  سرعت 
یافت.   ادامه  روزمرگی اش 
به  و دلسوز  متخصص،متعهد 
اندازه جان گرفتن نداشت. یكی دیگر از دلایل بی سرانجامی 
این اتفاق ناخوشایند، اختلافات درون خانوادگی ورزش در 
کلانش بود. انتخاب و انتصاب روسای هیات ها نیز  سطح 
که بیشتر رویدادهای ورزشی  چنگی به دل نزد به دلیل این 
گری در سطح  در هرمزگان، فعلا سیاست زده است.مطالبه 
تحول وجود ندارد. به اعتقاد من انسان های دلسوزی هم 
به  موجود  وضعیت  با  اند  شده  ورزش  وارد  اصلاح  برای  که 
گزیرند این شرایط نا مطلوب را  شدت پشیمان هستند و نا

تحمل بكنند.
فوتسال  تیم  سقوط  شوربختانه  بگویم  که  ناخرسندم 
کشور و همچنین  از لیگ برتر  آذرخش سرخون بندرعباس 
گینس آرش احمدی طیفكانی به علت عدم  عدم ثبت رکورد 
همكاری مسئولان ورزش استان، مهمترین رویداد ورزشی 

هرمزگان بودند. 
 سال هایی که تیم های فوتبال آقایان، بانوان، والیبال آقایان 
از  ... استان  و  تكواندو  کاراته،  بانوان، هندبال، فوتسال،  و 
کردند، تعداد ملی پوشان ما به  کشور سقوط  لیگ های برتر 
کمتر ورزشكاران مان به  کرد،  کاهش پیدا  نسبت جمعیت 
تیم های لیگ برتری راه یافتند، نمایندگان شهرستان های 
کاملا محو شدند یا به دسته های پایین تر رفتند و در  ما یا 

مجموع اوضاع نابسامان و تاسف باری بود. 
خواهد،  می  وبرنامه  طرح  هرمزگان،  ورزش  معتقدم  من 

گری می خواهد.  آینده نگر ی و مطالبه 
بدون تردید بدون تزریق سرمایه   مالی و پشتیبانی معنوی، 
داد.  نخواهد  خ  ر توجهی  قابل  اتفاق  ای،   حوزه  هیچ  در 
باید دور یک میز بنشینند و  مدیران تصمیم ساز هرمزگان 
حرف دل من منتقد را بشنوند. تا وقتی مجیزگویان مسئولان 

در ورزش هستند؛ ورزش، ورزش نخواهد شد.
 یک روزی صبح ساحل به تنهایی بار سنگین ورزش استان را 
کرد آیا الان حدود ۱000  به دوش می کشید و مطالبه گری می 
خبرنگار و بیش از ۱00 نشریه داخلی نمی تواند از مسئولان 
کنند؟ من یک نقد اساسی هم به رسانه هایمان  پرسشگری 
کنم. نمایندگان مردم  که اینجا صلاح نمی دانم مطرح  دارم 
در مجلس شورای اسلامی هم به خاطر داشته باشند که یک 
دست صدا ندارد و مطمئن باشند بعضی از مدیران استانی 
کرده  و از رسالت شان غفلت  از اختلافات  آن ها سواستفاده 

می کنند.
 نادر غله بانی  مربی فوتبال:

ورزش هرمزگان سال هاست دچار سردرگمی است
هاست  سال  هرمزگان  ورزش 
برنامه  یک  نبود  دلیل  به 
چشم  ویک  استراتژیک 
سردرگمی  دچار  معین  انداز 
دلخوش  ومامجبوریم  است 
ورزش  ای  لحظه  های  اتفاق 
که متاسفانه  هرمزگان باشیم 
علیرغم  درمجموع   ۹۸ سال 
بزرگ  های  وجودشكست  دلیل  به  کوچک  موفقیت هایی 
گذاری تیم های رده پایه البدر  حال وروز خوبی نداشت. وا
وسقوط آذرخش مهمترین اتفاق های سال ۹۸ بود. تشكیل 
کمیته بررسی وتدوین راهبردهای توسعه همه جانبه ورزش 
هرمزگان متشكل ازمتخصصین ودانشگاهیان وموسفیدان 
مبتنی  هرمزگان  ورزش  تحول  سند  ارائه  جهت  ورزش 

کشور. وهمگام بااسناد بالا دستی ورزش 
 دادخدا میری   مربی فوتبال:

ورزش در سال ۹۸ هم خوب بود وهم بد 
ضعیف  مدیران  انتخاب 
تیم  سقوط  وسیاسی، 
فوتسال  برتر  لیگ  از  آذرخش 
البدر  باشگاه  کشور،انصراف 
کشور  برتر  لیگ  مسابقات  در 
امیدها،  و  جوانان  رده  در 
بزرگسالان  تیم  بستن  دیر 
مسابقات  برای  شهرداری 
کشور و انتخاب نامناسب سرمربی واعتماد نكردن  لیگ دو 
که  کسب نتایج خوب در تمامی رشه ها  به مربیان بومی . 
کردن،مثل تیم تیپ تفنگداران در  به مربیان بومی اعتماد 
خلیج  خوب  تیم  تیم  کشور،راهیابی  امیدهای  مسابقات 
کشور، قهرمانی تیم فولاد  فارس میناب و حضور در لیگ سه 
گروه لیگ  هرمزگان در لیگ برتر استان وحفظ سهمیه زیر 
البدر  کشوری توسط این تیم،صعود تیم  سه در مسابقات 
کشوری از خوب های سال ۹۸ بود. در رده پایه در مسابقات 
باشگاه  ورزشی  فعالیت  برتر،عدم  لیگ  از  آذرخش  سقوط   
گذاری  وسرمایه  یابی  استعداد  کشوری  مسابقات  در  البدر 
های  رشته  تمامی  در  سالاری  شایسته  و  استعدادها  روی 
با  استان  نمایندگان  از  متشكل  گروه  کار  ایجاد  ورزشی، 
هماهنگی استاندار و انتخاب مشاور ورزش تا صنایع را پایه 

کار بیاورد.
کارشناس ورزش والیبال:  صدیق صالحی  

که حال روزی خوبی ندارد چندین سال است 
ورزش حرفه ای چندین سال 
خوبی  روزی  حال  که  است 
سقوط  با  هم  امسال  ندارد، 
دسته  به  آذرخش  فوتسال 
اما  شد،  هم  بدتر  تر  پایین 
رشته  در  پایه  سنین  رده  در 
پیشرفت  به  رو  مختلف  های 
در  تیم  نبود  با  اما  هستیم 
آن رشته در سطح لیگ برتر انگیزه ورزشكاران آن رشته در 
شرایط مناسبی نخواهد بود. مهمترین اتفاق ورزشی افتتاح 
کیفیت  با  سالن  دومین  که  سورو  اروند  باشگاه  رسمی  غیر 

شهر بندرعباس  بعد از ۱3 سال به پایان رسید.همه باید با 
گر منابع مالی و تشكیل صندوق حمایت  کنیم ا نوعی تلاش 
از ورزشكاران در بعد قهرمانی و حرفه ای تشكیل و پیگیری 
همه  در  بالایی  پتانسیل  هرمزگان  استان  شک  بی  شود 

کشور را دارد. رشته های ورزشی در سطح 
کاراته بندر لنگه:  مهدی صابری  رئیس هیات 

 از آرامش خوبی برخوردار بود
در  استان  ورزش  وضعیت 
متوسط  قهرمانی  بخش 
امیاری  حضور  با  که  هرچند 
از  هرمزگان  ورزش  مدیرکل 
بوده  برخوردار  خوبی  آرامش 
ولی در قهرمان سازی مطلوب 
ها  رشته  برخی  در  و  نبودیم 
کاراته انتظار نگاه  به خصوص 
شوتوکان  سبک  کاهای  کاراته  می رود.درخشش  تری  ویژه 
پور صابر  که محسن  این  و  یزد  آسیایی  IKD در مسابقات 
ورزشكار هرمزگانی در مسابقات جهانی بدنسازی و پرورش 
و  شایسته  افراد  از  استفاده  شد.  طلا  مدال  صاحب  اندام 
متخصص در راس هیات های ورزشی و دوری از انتخابات 
فرمایشی، انجام آمایش سرزمینی مختصص ورزش استان 
کرد معقول در رشته های مختلف مناسب  که موجب هزینه 
کمک به رشد  با هر منطقه و شهرستان خواهد بود می تواند 

کند. ورزش 
 بهنام بهرمانی  مدیرعامل سابق باشگاه خلیج فارس  :

سال نسبتا موفق وخوبی راپشت سرگذاشت
قاطع  حمایت  به  باتوجه 
وهچنین  استاندار  وعالی 
مردم  نمایندگان  تلاش 
ریزی  وبرنامه  ملت  درخانه 
مدیرکل  امیاری  های  وتلاش 
وتلاش  وجوانان  ورزش 
دلسوزانه  های  هاوهمكاری 
مالیاتی،  مدیرکل  مریدی 
ورزش استان سال نسبتا موفق وخوبی راپشت سرگذاشت 
شود.مهمترین  می  هم  بهتر  عملیاتی  های  برنامه  وبایک 
فوتسال  تیم  سقوط  قطعا  اتفاق  تلخ ترین  شاید  و  اتفاق 
.صعود  بود  تر  پایین  رده  به  کشور  برتر  لیگ  از  آذرخش 
مسابقات  نهایی  دور  به  میناب  خلیج فارس  فوتبال  تیم 
شهرداری  بسكتبال  تیم  کشور،موفقیت  سوم  دسته  لیگ 
کشور با سرمربی بومی.  بندرعباس درسوپر لیگ بسكتبال 
ورزش  در  باید  هم  استان  ورزش  پیشرفت  و  رشد  برای 
کرد.اتحاد  ریزی  برنامه  قهرمانی  ورزش  در  هم  و  همگانی 
بین نمایندگان استان و همراهی آن ها با استاندار و مدیرکل 

کمک بزرگی به ورزش بكند. ورزش می تواند 
کارشناس ورزش:  روزبه زابلی   
متاسفانه دچار رکود   شده است

که  پیشرفت   ۹۸ سال  در  هرمزگان  ورزش  من  اعتقاد  به 
به  منجر  که  شده  هم  رکود  دچار  متاسفانه  هیچ  نداشته 
افت رشته های مختلف ورزشی شده است و در واقع ورزش 
دستگاهی  هر  آفت  که  شده  روزمرگی  یک  دچار  هرمزگان 
تور  توانست  می  رویداد  مهمترین  مطمئنا  است.  روزمرگی 
که آن هم به دلیل  جهانی سه ستاره والیبال ساحلی باشد 
کار  کرونا ظاهرا برگزار نشد. در واقع ما در هرمزگان در سال ۹۸ 

مهمی را متاسفانه نتوانستیم انجام بدیم.
داشتن برنامه، ایجاد خون تازه در رگ های ورزش ، استفاده 
و  وعده  و  شعار  هرگونه  از  پرهیز  و  علمی  متخصصین  از 
وعیدهای بی جا، در واقع ما می بایست در هر چهار بخش 
ورزش همگانی آموزشی، قهرمانی و حرفه ای برنامه داشته 
گر  ا و  داشتیم  برنامه ای  نه  امروز  به  تا  متاسفانه  که  باشیم 

برنامه ای نبوده ، ولی   معطل مانده ایم .
 محمد حمزه پور  مربی فوتسال:

ورزش حال روز خوبی نداشت
سال  در  هرمزگان  ورزش 
نداشت  خوبی  روز  حال   ۹۸
فوتسال  رشته  در  مخصوصا 
لیگ  از  آذرخش  تیم  ،سقوط 

برتر، 
از ورزش،  اسپانسرها  حمایت 
کیفیت  سطح  بردن  بالا 
کلاس های آموزشی  مربیان با 
زیاد برای مربیان در رشته های مختلف ، همكاری و حمایت 
که در  هیات های ورزشی ، باشگاه ها و مربیان با تیم هایی 

کشور فعالیت دارند. 
کاراته هرمزگان:  پردل رمضانی   رئیس هیات 

عملکرد هیات ها زیاد مطلوب نبود
هازیاد  هیات  عملكرد  وامكانات  بودجه  کمبود  به  باتوجه 
مطلوب نبود. بهترین اتفاق قهرمانی ورزشكاران و تحلیل از 
ورزشكاران توسط اداره ورزش و جوانان بود. برای پیشرفت 
گر هیات ها از نظر مالی تامین شوند  ورزش در سال آینده ا

مسلما پیشرفت خوبی خواهند داشت .
 مهرداد احمدی   رئیس هیات فوتبال سیریک:

یک سال متفاوت بود 
متفاوت  سال  یک   ۹۸ سال 
در  تحول  یک  آغاز  با  همراه 
فعالیت های  و  رویكرد  نگرش، 

ورزشی هرمزگان بود.
بار  نخستین  برای  که  سالی 
رقم  خوبی  های  اتفاق  آن  در 
خورد. سالی که توام با موفقیت 
های خوب برای ورزش هرمزگان بود. پس از سال ها همایش 
تجلیل از قهرمانان و مدال آوران هرمزگانی برگزار شد تا نوید 
روزهای بهتر در راستای توجه به قهرمانان و مدال آوران پر 
و  کمبود  دچار  نیز  هایی  بخش  در  باشد.  هرمزگانی  افتخار 
که باید در سال  نواقص بودیم  از جمله بخش زیر ساخت ها 
این بحث توجه ویژه شود.زیر ساخت  به  های پیش روی 
که فقر آن بیشتر در شهرستان های شرقی استان به  هایی 

چشم می آید.
در  درخشان  حضوری  سال  این  در  هرمزگان  ورزشكاران 
رقابت های مختلف داشتند و صاحب نشان های رنگارنگی 
از استعدادهای ورزشی  در بیشتر رشته ها شدند.هرمزگان 
دعوت  شاهد  سال  این  در  که  است  برخوردار  بسیاری 
در  حضور  و  کشوری  اردوهای  به  استان  این  ورزشكاران 
خوب  های  اتفاق  بودیم.  جهانی  و  کشوری  های  رقابت 
که  اتفاق هایی  خ داد.  این سال ر وبد ورزشی مختلفی در 
کسب  آورد.  در  را  هرمزگان  ورزش  خانواده  اشک  و  خنده 
عناوین و افتخارات مختلف در رشته های ورزشی  از جمله 
یاد  به  اتفاقی  که  امید های فوتبال ساحلی  کشور در  سوم 
کنار  ماندنی برای خانواده ورزش شهرستان سیریک بود. در 
کشور  فوتبال  برتر  لیگ  کلاس  به  هرمزگانی  داوران  دعوت 
 ۹۸ سال  در  استان  این  برای  فوتبالی  خوب  اتفاق های  از 
بود. پس از سقوط آلومینیوم المهدی هرمزگان از لیگ برتر 
کشور تنها دلخوشی مردم هرمزگان حضور آذرخش  فوتبال 
با  که متاسفانه  بود  کشور  برتر فوتسال  بندرعباس در لیگ 
گرفته شد  سقوط این تیم تنها دلخوشی هرمزگانی ها از آنان 
که می توان  گران بی شماری در آید  و باعث شد اشک تماشا
این اتفاق را تلخ ترین اتفاق در سال ۹۸ دانست. هرمزگان 
های  ورزش  مهد  توان  می  ساحل  ها  کیلومتر  بودن  دار  با 
کنون علی رغم وجود  ساحلی در کشور باشد. مسئله ای که تا
گرفته  استعدادهای بی شماری ورزشی در این حوزه نادیده 
کرد و  که می توان در این بخش توسعه  شده است و آنگونه 
زمینه افتخار آفرینی برای استان را فراهم نمود توجه نشده 
ورزش  از  حمایت  برای  منظم  و  منسجم  است.ساختاری 
استان تعریف شود ودر قالب برنامه ای نقاط ضعف و قوت 
استان  توسعه  انداز  چشم  سند  و  شناسایی  استان  ورزش 
تعریف و بر اساس الویت ها و برنامه های موجود در این سند 

برای توسعه ورزش هرمزگان تلاش شود.
کیادهی : مربی فوتسال  محمد صادقی 

نسبت به سال های قبل بهتر بود 
 ۹۸ سال  در  هرمزگان  ورزش 
قبل  های  سال  به  نسبت 
اتفاق  است.بدترین  بوده  بهتر 
لیگ  از  آذرخش  حذف  ورزش 
برتر بود. درخواستم این است 
که زاویه دید مسوولان به افراد 
امثال  کند.  فرق  ورزش  خیر 
پا  منفعتی  هیچ  بدون  که  من 
چیز  شمامسوولان  حمایت  جز  گذاشتیم  ورزش  میدان  به 

دیگری نمی خواهیم .
 سید محمد بنی هاشمی  نایب رئیس  فوتبال 

بندرعباس:
ورزش بسیار تنها و بی کس بود

 ۹۸ سال  در  هرمزگان  ورزش  
 ، بود  بی کس  و  تنها  بسیار 
برای توسعه  برنامه ریزی  نبود 
ورزشی  های  و تیم  ها  باشگاه 
عدم موفقیت  و  شكست  علل 
شاید  هرمزگان بود.  ورزش 
می  هرمزگان  ورزش  شورای 
توانست قوی تر و با برنامه ریزی 

کند. مهمترین اتفاق ورزشی حذف آذرخش از  بهتری عمل 
کلاس  لیگ برتر فوتسال و حضور داوران فوتبال هرمزگانی در 

لیگ برتر فوتبال ایران.
کمک بسیار زیادی به   استفاده از تجارب دیگران می تواند 
راهكار مناسب  و  آموزش  اعتقاد دارم  کند.  ورزش هرمزگان 
تواند  می  ها  باشگاه  برای  و اقتصادی  درآمدی  مدل  و 

راهگشای بسیاری از مشكلات ورزش هرمزگان باشد.
دلیل  به  هرمزگانی  های  باشگاه  که  کرد  قبول  باید   
ضعف درآمدی و نبود درآمد پایدار نابود شده اند اما می توان 
با آموزش و  استفاده از تجارب دیگران و با طرح ها و مدل های 
به  ها  باشگاه  برای  را  مناسب  درآمدی  های  راه  اقتصادی 

وجود آورد تا از نابودی آن ها جلوگیری شود.
سطح  در  ایی  حرفه  های  باشگاه  و  ها  تیم  حاضر  حال  در 
کشوری  های  لیگ  در  هرمزگانی  نمایندگان  که  استان 
هستند تنها چشم انتظار های کمک های مالی استانداری، 
نگاه  این  با  که  هستند  و جوانان  ورزش  اداره  و  شهرداری 

گرفت. کرد و حرفه ای نتیجه  نمی توان حرفه ای عمل 
 محمدرسول مظفری   داور بازنشسته فوتبال:

ورزش بی روح و بی انگیزه دنبال شد
 ۹۸ سال  در  هرمرگان  ورزش 
بی روح و بی انگیزه دنبال شد 
البته به استثنای داوری فوتبال 
بود.  موفق  بسیار  که  هرمزگان 
سال  ورزشی  اتفاق  مهمترین 
۹۸ از نظر من دعوت از دو نفر از 
استان  فوتبال  شایسته  داوران 
پناهی  نجف  و  مرشدی  احمد 
که مرشدی به عنوان داور  کلاس نیم فصل لیگ برتر بود  به 
که یک سوت زن از استان به لیگ برتر  برای اولین بار است 
تاریخ داوری  کشور دعوت شد و این مهم در طول  فوتبال 

فوتبال استان بی نظیر می باشد.
کار بودن همه دستگاه های ذیربط   همدلی ،حمایت و پای 
خصوصا نمایندگان خانه ملت با تدوین قوانین راهگشا بدور 
گری های افراطی می تواند  از هرگونه زدوبند سیاسی و لابی 
ورزش هرمزگان را به سمت و سوی پبشرفت و ترقی سوق 

بدهد .
 علی پایدار   سرپرست استادیوم خلیج فارس:

با مدیریت امیاری روز به روز بهتر می شود
کل با مدیریت  به نظرمن درحد خوب بود، مجموعه اداره 
برگزاری  اتفاق  ترین  .مهم  شود  می  بهتر  روز  به  روز  امیاری 
ورزش  به  دادن  اهمیت  و  ساحلی  ورزش های  مسابقات 

کل ورزش و جوانان استان بود.  بانوان از سوی مدیر 
کل ورزش و  برای پیشرفت ورزش استان نباید تنها از اداره 
در  ها  دستگاه  همه  باید  بلكه  داشت  توقع  استان  جوانان 
خ دهد یقینا ورزش استان  گر این اتفاق ر کنار ورزش باشند و ا

کرد. رشد قابل توجه ای خواهد 
 حمید ناصری  مربی فوتبال:

زیاد خوب نبود 
زیاد  استان   ورزش  وضعیت 
داشت  جا  و  نبود  خوب 
تلاش  بیشتر  مسوولان  که 
داوران  رونمایی  می کردند. 
جدید در لیگ برتر و لیگ یک 
به  دادن  وبها  کشور  فوتبال 
همه  حمایت  بومی.  مربیان 
گره  جانبه مسوولان می تواند 

گشای مشكلات ورزش باشد.   

کری مربی فوتبال:  مجتبی ذا
  متاسفانه طبق روال این چند ساله در سراشیبی بود

 ۹۸ سال  در  هرمزگان  ورزش 
متاسفانه طبق روال این چند 
سقوط  سراشیبی  در  ساله 
ما  که  جایی  تا  قرارداشت 
فوتسال  برتری  لیگ  سهمیه 
سقوط  یک  لیگ  به  استان 
گرد  عقب  شاهد  هم  باز  و  کرد 
مهمترین  بنده  نظر  از  بودیم. 
ساحلی  فوتبال  تیم  قهرمانی  نایب   ۹۸ سال  ورزشی  اتفاق 
فولاد که منجر به صعود به لیگ یک شد بود و یک مورد دیگر 
که در تیم بزرگسالان شهرداری  هم اعتماد به مربیان بومی 
اقتصادی  های  بنگاه  ظرفیت  از  استفاده   . گرفت  صورت 

استان،
ایجاد زیر ساخت مناسب جهت هر رشته ورزشی، اهمیت به 
رده های پایه و مربیان شایسته بومی و داشتن برنامه پنج تا 

کند. کمک به پیشرفت ورزش  ده ساله می تواند 
 هدایت مظلوم رئیس هیات فوتبال میناب:

اوضاع ورزش در سال ۹۸ خوب نبود
که  توانست  می  و  نبود  خوب   ۹۸ سال  در  ورزش  اوضاع 
لیگ  به  فوتسال  برتر  لیگ  از  آذرخش  سقوط  باشد.  بهتر 
یک و عدم راه یابی تیم نوجوانان آبفا به دور دوم، انصراف 
تیم هندبال میناب از دور دوم مسابقات و راه یابی به لیک 
کمک بزرگی برای ورزش و رشد  برترجذب اسپانسر می تواند 

آن در سطح استان شود.
 سید رضا حسینی ارشد  مربی فوتبال:

مثل سال های قبل خوب نبودیم
مورد  در  فقط  توانم  می  بنده 
متاسفانه  که  بدم  نظر  فوتبال 
که داریم مثل  با این پتانسیلی 
سال های قبل خوب نبودیم و 
کنیم  تا در همه  کار  باید بیشتر 
ورزش  اول  سطح  در  ها  زمینه 
کشور نماینده داشته باشیم که 
باشد.  برای جوانان  انگیزه ای 
تیم  صعود  اتفاق  مهمترین 
فوتبال تیپ تكاوران بندرعباس به مرحله نهایی لیگ دسته 
کشور و در ادامه صعود به لیگ برتر امیدهای  یک امیدهای 
گر مسوولان با هم  کرد. ا کار  کشور . با همدلی می توان همه 

کرد. همدل شوند یقینا ورزش استان پیشرفت خواهد 
 شهناز خوش  روزنامه نگار:

امیدواریم برنامه ها ی امیاری  به بار بنشیند
نویسان  ورزشی  که  همانگونه   
ورزش  و  کاران  اندر  دست   ،
دوستان استان مطلع هستند 
استان هرمزگان علیرغم داشتن 
مستعد  جوانان  و  نوجوانان 
مسوولان  مهری  بی  دلیل  به 
چالش  با  رو  این  از  گذشته  در 
در  و  شدند  روبرو  بسیار  های 
گذشتگان  که از  حال حاضر نیز با وجود چالش های موجود 
به ورزش و ورزشكاران مظلوم و با استعداد استان هرمزگان 
کم در حال برطرف  کم  ارث رسیده با تلاش مسوولان دلسوز 

که به زمانی طولانی نیاز دارد.  شدن است 
گر این مهم انجام شود ، استان هرمزگان هم به استان های  ا
کل ورزش  برخوردار می پیوندد. در حال حاضر امیاری مدیر 
به  و  کرده  تدوین  را  خوبی  های  برنامه  هرمزگان  جوانان  و 
که امیدواریم  همراه همكارانش مشغول اجرای آن ها است 

برنامه ها و زحمات آن ها به بار بنشیند.
این  ورزش   ، کنم  می  اذعان  نویس  ورزشی  یک  عنوان  به 
کثر رشته های  ا توانست در  خطه در سال ۹۸ خوب بود و 
توپی ، رزمی ،میدانی ورزش های آبی ساحلی در مسابقات 
گفتن  برای  حرفی  جهانی  و  المللی  بین   ، کشور  قهرمانی 
گیر  زمین   ۹۸ سال  ورزشی  اتفاق  مهمترین  باشد.  داشته 
از  بندرعباس  آذرخش  فوتسال  مردمی  و  خوب  تیم  کردن 
که علیرغم برگزاری جلسات مكرر توسط  سوی مسؤولین بود 
برنامه  یک  نتوانستند  مسؤولین  ایشان  کید  تا و  استاندار 
دارای  که  مردمی  تیم  این  حفظ  جهت  را  منطقی  و  خوب 
صحنه  در  بودن  با  تا  نمایند  تدوین  بود  بسیاری  هواداران 
که در باره  رقابت ها هوادارانش را خوشحال نمایند هر چند 

این تیم حرف و حدیث ها بسیار است.
بارها ورزشی نویسان استان هرمزگان به صورت یادداشت ، 
که برنامه ریزی  تحلیل و .....به اطلاع مسوولان رسانده اند 
از  استفاده   ، فكر  اطاق  تشكیل  شامل،  منطقی  و  خوب 
مرتبط  شان  تحصیلی  رشته  که  کرده  تحصیل  جوانان 
همچنین   ، باشد  می  ورزشی  شناسی  روان  و  ورزش  با 
بوده  مسوول  که  ورزشی  مختلف  های  رشته  پیشكسوتان 
گذاشته شده بسیار  که به عهده شان  و در باره مسوولیتی 
درخور  عناوین  شان  ورزشكاران  و  بودند  کرده  عمل  موفق 
ملی  تیم  های  اردو  راهی  و  کسب  استان  برای  را  توجهی 
شده و به عضویت تیم ها درآمده اند استفاده بهینه شود به 
طور حتم در سال جدید موفقیت ورزش استان هرمزگان در 

رشته های ورزشی دو چندان می شود.

 مصطفی کشاورز   
رئیس هیات جودو هرمزگان:

ورزش در مسیر پیشرفت بود 
مسیر  در  هرمزگان  ورزش 
مدیریت  با  و  بوده  پیشرفت 
برنامه  به  توجه  و  منظم 
رشدی  به  رو  روند  هیات ها 

برتر  استعدادهای  المپیاد  مسابقات  به  است.اعزام  داشته 
اختیار  در  اجرایی،  عوامل  قهرمانان  به  پاداش  و  نونهالان 
و  ها  آن  تجهیز   ، المپیكی  های  رشته  به  سالن ها  گذاشتن 
برنامه محور بودن و توجه به ورزش روستاها می تواند باعث 

رشد ورزش استان شود.
 محمود غنی پور : رئیس هیات ورزش روستایی پارسیان:

از نظر ایجاد فضاهای ورزشی خوب بود 
وضعیت ورزش هرمزگان از نظر 
ایجاد فضاهای ورزشی از قبیل 
چمن  زمین  ورزشی،  سالن 
مصنوعی در محلات و روستاها 
اعزام  نظر  از  و  بوده  خوب 
مسابقات  به  ورزشی  تیم های 
مقام  کسب  و  کشور  قهرمانی 
ودر  بود  موفق  قهرمانی  های 

گذاشت. مجموع سال موفقی را پشت سر 
مهمترین اتفاق ورزشی در سال ۹۸ درخشش تیم بسكتبال 
شهرداری بندرعباس به همراه مربی بومی خود و اتفاق بد 
سقوط تیم فوتسال آذرخش بندر عباس به لیگ دسته یک 
کارگروه مشورتی ورزش با حضور استاندار،  بود. تشكیل یک 
و  ورزش  کل  مدیر  صنایع،  مدیران  مجلس،  نمایندگان 
جوانان استان ، پیشكسوتان ورزشی هر رشته و استفاده از 

مربیان بومی.
کریمی  مربی فوتبال:  محمد 

مثل سال های قبل پیشرفت نداشت 
سال  در  هرمزگان  ورزش   
قبل  های  سال  مثل   ۹۸
و  نداشت  آنچنانی  پیشرفت 
با تلاش  که  فقط جرقه هایی 
ورزشكاران  انفرادی  های 
دو  من  نظر  از   . شد  دیده 
اتفاق مهم افتاد. اتفاق مثبت 
شهرداری  مجموعه  اعتماد 
آذرخش  ، سقوط  تلخ  اتفاق  و  بومی  مربیان  به  بندرعباس 
برند استان به علت بی مهری مسوولان از لیگ برتر به لیگ 
کمک های دولتی به صفر  که  کشور  یک. باتوجه به شرایط 
که ورزش قهرمانی نیاز به بخش خصوصی دارد  رسیده و این 
کمک ورزش  باید مثل استان های دیگر صنایع استان به 

بیاند والا سال دیگر عقب تر از امسال خواهیم بود.
 صفا   رئیس هیات دوچرخه سواری:

ورزش رو به رشد بود   
در  هرمزگان  ورزش  وضعیت 
مدیریت  وجود  با   ۹۸ سال 
به  توجه  با  و  دلسوز  بسیار 
وجود  که  زیادی  مشكلات 
داشت رو به رشدبود.مهمترین 
مدال های  کسب  رویداد 
استعداد  المپیاد  در  رنگارنگ 
های برتر جهت پیشرفت بیشتر 
که موفقیت بیشتر  حمایت از تیم های اعزامی به المپیاد چرا 
در این زمینه موفقیت های بزرگی را در آینده نزدیک در پی 

خواهد داشت.
  هادی بلالی پور  مربی دوومیدانی:

بی هدف وبی برنامه بود 
ورزش هرمزگان در سال ۹۸ بی 

هدف و بی برنامه بود.
برتری  لیگ  تیم  سقوط 
فوتسال آذرخش  به لیگ یک 

مهمترین اتفاق ورزشی بود.
از  ورزشی  تقویم  ارایه  با 
هیات هاو انجام آن و استعداد 
مختلف  های  رشته  در  یابی 

کرد.  می توان موفق عمل 
کری مربی فوتبال:   مجید ذا

هیچ گونه پیشرفت ودستاوردی نداشت
هرمزگان  ورزش  نظربنده  به 
پایان  روبه  که  درسالی 
پیشرفت  گونه  هیچ  هستش 
زمینه  درهیچ  ودستاوردی 
ای نداشت و فقط چندجرقه 
که آن هم  وکسب مدال بوده 
خودورزشكاران  همت  به 
اتفاق ورزشی  بود  . مهمترین 
سال۹۸سقوط تیم آذرخش دررشته فوتسال بعدازچندسال 
کارگروه ورزش،  از لیگ برترکشور به لیگ یک بود.با تشكیل 

صنایع  مدیران  ورود  و  پیشكسوتان  تجربیات  از  استفاده 
استان به ورزش می توان موفق بود.

 خانم فرزانه چنگ  مربی بسکتبال:
نسبتا برنامه محور بود

محور  برنامه  نسبتا   ٩٨ سال 
اللملی  بین  مسابقات  بودو 
استان  در  مهمی  وملی 
اما استان ظرفیت  انجام شد 

بیشتری دارد. 
قویتر  خوب  کارهای  از  یكی 
استعدادیابی  پایگاه  شدن 

بود. 
برای بسكتبال امسال سالی بسیار پر بار بود. شرکت نمودن 
در  تیم  یک  اسپانسرو  بدون  برتر  لیگ  در  بانوان  تیم  یک 
دسته یک بانوان و حضور موفق تیم شهردارى بندرعباس 

کشور . کارگران در لیگ دسته یک  در لیگ برتر و تیم 
براى  ورزشی  هتل  احداث  و  ها  خوابگاه  نمودن  تجهیز 
با  کشورى  و  المللی  بین  سطح  در  مسابقات  انجام 
زمستان،  و  پاییز  فصل  در  هوایی  و  آب  وضعیت  به  توجه 
استقبال به  توجه  با  بانوان  ورزشی  ى  مجموعه   احداث 
ها  تیم  کردن  بندی  الویت   ، بانوان  اقشار مختلف  بسیار   
از سوی  بر مبنای فعالیت، تقویم سالانه و تعیین بودجه 

کند . کمک  روساهای  هیات ها می تواند به رشد ورزش 
 امیرحسین طالبی روزنامه نگار:

از لحاظ مالی وضعیت مناسبی نداشت
در  هرمزگان  ورزش  وضعیت 
در  حضور  سهمیه  خصوص 
کشوری نسبت به  لیگ های 
گذشته بهبود پیدا  سال های 
مالی  لحاظ  از  اما  است  کرده 
مشاهده  را  مناسبی  وضعیت 
موضوع  همین  که  نكردیم 
های  تیم  گیری  نتیجه  بر 

مختلف تاثیرگذار بود. 
تیم  حضور  توان  می  را  امسال  ورزشی  اتفاق  مهمترین 
سقوط  و  سوپرلیگ  در  بندرعباس  شهرداری  بسكتبال 
کشور  فوتسال  اول  دسته  لیگ  به  بندرعباس  آذرخش 
کمک به بخش  از منابع مالی،  دانست. استفاده صحیح 
های  بسته  ورزش،  از  حمایت  به  ورود  برای  خصوصی 
تشویقی و فعال شدن کارگروه حمایت بنگاه های اقتصادی 

از ورزش هرمزگان می تواند در رشد ورزش موثر باشد.
 عبدالمجید مرادی  رئیس اداره ورزش و جوانان جاسک:

سال خوبی برای ورزش استان بود
ورزشی  وضعیت  خصوص  در 
کنم  استان در سال ۹۸ عرض 
برای  خوبی  سال   ۹۸ سال 

ورزش استان بود.
ورزش  سكان  که  زمانی  از    
امیاری  دست  به  استان 
در  خوبی  آرامش  شد  داده 
گرفت  صورت  استان  ورزش 
کل  در  ورزش  توسعه  ایشان  نگاه  شدو  کمتر  ،حاشیه ها 

استان به صورت عادلانه است . 
جو همدلی برای تلاش جهت توسعه ورزش استان خصوصا 
شهرستان ها در دوران مدیریت امیاری بیشتر شده است، 
سرار  در  ورزشی  خدوم  نیروهای  به  دادن  ومیدان  توجه 

کل ورزش  است.  کارهای مثبت و خوب مدیر  استان از 
کارهای خوبی در ورزش استان در دوران  در حوزه ورزش 
که مهمترین آن ها میزبانی  گرفت  مدیریت امیاری صورت 
و برگزاری المپیاد ورزش در استان، اعزام تیم های ورزشی 
راهیابی  کشوری،  المپیاد  به  مختلف  های  رشته   در 
کشور،  برتر  لیگ  به  بندرعباس  شهرداری  بسكتبال  تیم 
پیگیری  فارس،  خلیج  جام  ورزشی  مسابقات  برگزاری 
حضور  ساحلی،  آبی  های  ورزش  دهكده  احداث  برای 
برای  هرمزگان  استان  به  ورزشی  های  فدراسیون   روسای 
توسعه ورزش در تمام رشته های ورزشی، افتتاح چندین 
پروژه  ورزشی شامل سالن های ورزشی و زمین های چمن 
ورزشی در سطح شهرستان ها وبخش های استان، تجهیز 
روستایی در سطح  ورزش  از صد خانه  بیش  اندازی  راه  و 

استان می باشد. 
راهیابی   ۹۸ سال  در  ورزشی  اتفاق  مهمترین 
برتر  لیگ  به  بندرعباس  شهرداری  بسكتبال  تیم 
های  رشته  در  هرمزگان  ورزشكاران  حضور   استان، 
ورزشكاران  حضور  کشوری،  های  المپیاد  در   مختلف 

در اردوهای تیم ملی در رشته های مختلف.
از  بایستی  جدید  سال  در  استان  ورزش  پیشرفت  برای 
ظرفیت نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی برای 
کنیم و بودجه و اعتبار لازم  توسعه و رشد ورزش استفاده 

گرفته شود. برای تكمیل پروژه های نیمه تمام 
یک  باید  شهرستان  هر  در  و  دارد  شهرستان   ۱3 هرمزگان 
رشته ورزشی را برند و شاخص قرار دهیم و در آن شهرستان 
 به تناسب ظرفیت و پتانسیل یک رشته ورزشی را توسعه و

کنیم. سرمایه گذاری 

هــــرمزگان از زبان کارشنـــاسان
 صبح ساحل 
نظرسنجی کرد 

گزارش .............................................


